



楠迪，斐济的著名城市，坐落于该国最大岛屿维提岛西部。由于这里地靠海岸且占据重要交通位置，也被很多喜爱它的人们称为“旋转门”。不论是水路还是陆路，它们最终都将在此交汇，甚至连来往斐济或其他国家的国际航线、往返于首都苏瓦的小飞机也于这里聚集，世界各地游客去往心仪目的地，一定要经过这里，所以，用名副其实的交通“要塞”来形容楠迪也就不足为奇了。

当然，除了出行方面的突出优势外，楠迪给众多到访者留下的最深印象，还有那多元的文化氛围和独特的节庆活动。虽然这里自建城起只有60多年历史，却拥有印度、斐济以及其他各地不同种族居民在此生活、定居。因此，信仰基督教、印度教、伊斯兰教的各派教众也常在此活动，三大宗教文明也很快成为了楠迪城市文化的核心。此外，一些当地特有的土著文化也在这里盛行，甚至可以发现不少珍贵的食人族文化印记和历史遗存。

倘若你8月来到楠迪，还将赶上当地人庆祝自己独有的节日——Bula Festival。“Bula”在斐济语的意思中表示“你好”，也是斐济当地居民表达对彼此、游客欢迎的一种方式。在节日期间，楠迪人会用丰盛的食物、精彩的表演来庆祝和表达自己的热情与快乐。

Nadi, Fiji's famous city, is located in the western side of the largest island of Viti Levu. People who like Nadi call it the “revolving door”, due to its proximity to the coast and its strategic location for transportation. All land and water routes eventually pass here, so do air routes that link up Fiji with the rest of the world and flights to and from Suva, the capital city. Since Nadi is the principal port of entry for air travellers to Fiji, it is rather appropriate to call it a hub for international travels.

Apart from its advantages in transport, Nadi also impresses visitors with its multicultural environment and its unique festivities. Despite its short history of less than seven decades, various ethnic groups, especially the Indo-Fijians, have made it their home and a religious centre for Hinduism, Christianity, and Islam. Nadi has also maintained the original culture of the indigenous islanders. Many valuable historical and cultural relics from ancient cannibal tribes can be discovered here.

If you happen to visit Nadi in August, you can join the locals in their celebration of the unique Bula Festival. “Bula” means “hello” in the Fijian language. It's how Fijians greet each other as well as visitors to their home. During the Bula Festival, residents of Nadi celebrate with enthusiasm and great joy through sumptuous food and splendid entertainment.



途牛旅游网创立于2006年10月，凭借多年快速的业务发展和强大的行业资源整合能力，其目前已在国内各大城市创立子公司120余家，并于2014年登陆美国纳斯达克，成功上市。

近十年来，途牛旅游网始终以“让旅游更简单”为使命，为各界消费者提供由北京、上海、广州、深圳等180个城市出发的旅游产品预订服务。机构基于互联网+旅行社+呼叫中心的运营模式，以及注重客户体验的服务模式，一直以“为旅游者提供经济可靠的旅游产品”的亲切形象示人，并深得广大客户信赖。其产品覆盖面全，价格透明，可接受全年365天24小时400电话预订，并提供丰富的后续服务和保障。

目前，途牛旅游网提供100万余种旅游产品供消费者选择，涵盖跟团（周边短线游、国内长线、出境游）、自助（既有国内外自助游套餐亦可单订某项产品或任意搭配组合）、自驾、邮轮、酒店、签证、景区门票以及公司定制旅游（为您专属打造个性化的旅游产品）等全方位内容，并已成功服务累计超过1500万人次出游。

同时，基于途牛旅游网全球中文景点目录以及中文旅游社区，可以更好地帮助游客了解目的地信息，妥善制定好出游计划，并方便地预订旅程中的服务项目。

TUNIYOU.com is a travel site established in October 2006. Thanks to its rapid growth in business and its strong capacity to integrate industrial resources, it has established more than 120 subordinate companies in major cities across the country. In 2014 it was listed and started trading on the NASDAQ Stock Market in the US.

Since its inauguration a decade ago, TUNIYOU has always made “making travels easy” its mission, providing booking services for travelers departing from 180 cities, including Beijing, Shanghai, Guangzhou and Shenzhen. Its business model is based on using a combination of the Internet, travel agencies and call centres. Its customers have found it trustworthy due to its friendly, reliable services and its wide-ranging, competitive products that are transparently priced. It operates a telephone booking line that is open 24 hours every day of the year, backed up with a variety of after-sale services and guarantees.

At present more than 10 million products and services are on offer at TUNIYOU.com, including group tours (short tours, long distance domestic tours and international tours), private tours (domestic and international tour packages as well as stand-alone items and self-choice combinations), self-drive tours, cruises, hotels, visa services, admission tickets and tailor-made itineraries to suit corporate or personal special needs. So far it has facilitated trips and holidays for more than 15 million travellers.

At the same time, TUNIYOU provides access to a full list of global tourist places in Chinese as well as communities of Chinese travel bloggers. A wealth of information is simply at your fingertip for travel planning and research. You can then proceed to make easy bookings once you have made your choice.

